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Jegyzokönyv

Készült: Pánd Községi Önkormányzat Képviselo-testületének 2012. október 29-én 16,30 órakor
tartott testületi ülésérol.

Ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácskozó terme

Jelen vannak: a csatolt jelenléti ív szerint

Lázók József polgármester: köszönti a testület tagjait és a megjelenteket.
Megállapítja, hogy az ülés szabályosan, írásban lett összehívva és határozatképes, mivel 5 testületi tag
jelen van. Gáspár Tamás képviselo elore jelezte távolmaradását

Javaslatot tesz az ülés napirendjére. A Háziorvos és a sportkör beszámoló elore hozását javasolja,
mivel adoktomonek és a sportkör vezetojének további elfoglaltsága van.
Más tárgyalandó napirendi pontokhoz javaslat nincs, szavazásra teszi fel a módosított napirendi
pontok elfogadását.

A képviselok 6 igen szavazattal az ülés módosított napirendjét elfogadják.

64/2012/X.29.! Kt. határozat

Pánd Községi Önkormányzat Képviselo-testülete
az ülés napirendjét elfogadja.

Felelos: polgármester.
Határido: azonnal

Napirend:

1. Sportkör beszámolója
ea.: sportkör képviseloje

2. Háziorvos beszámolója
ea.: háziorvos

3. Buszfordulójelenlegi állása
ea.: polgármester

4. Pándi IfjúNemzedékért Közalapítvány
ea.: polgármester

5. A helyi állattartás szabályairól
ea.: jegyzo

6. Pánd, Hunyadi János u. 1.- ingatlan rendezés
ea.: jegyzo

7. Gyermekétkeztetés
ea.: polgármester

8. Általános Iskola muködtetése 2013. 1. 1.
ea.: polgármester

9. Községi Könyvtár, Községi Óvoda energetikai pályázat
ea.: polgármester
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10. Falumegújítás pályázatok
ea.: polgármester

II. Egyebek

A polgármester a napirendi pontok tárgyalása elott tájékoztaija a jelenlévoket, hogy az ülésrol
hanganyag készül, majd ismerteti a két ülés közt történteket.

Lázók József polgármester: A múlt hónapban felhoszakadás volt, a Dózsa György, Kossuth és
Hugonnai Vilma utcát lemosta a víz. Sok hordalék került az úttestre, kukoricaszárat és kb. 50-60 m3
iszapot is lemosott a nagy mennyiségu víz. Az utakat megrongálta, hatalmas üregeket hagyva maga
után. Az alpoIgármesterreI kimentünk a területre, a keletkezett üregeket kulékaviccsal ideiglenesen
feltöltöttük. Megjegyzem, hogy az ott lakók közül senki nem jött ki segíteni. Vis Maior pályázatot
adtunk be a tönkrement utak rendbetételére, a támogatásra kért összeg 60 millió Ft.
Sikerült a Közútkezelovel megállapodni, hogy a foúton végezzék el a padkázást, remélve, hogy az
útról így jobban lefolyik majd a víz. Ez megtörtént, kisebb-nagyobb szépséghibákkal. A temeto elott
lévo árok kiásását is kértem, amit már elvégeztek egy kis szakaszon, de a patakig fogják folytatni.
Október 23-ai ünnepségen a Szobor parkban megtörtént a kopjafa avatás. Az ünnepségre igen nagy
számmal megjelentek gyerekek és felnottek is. A kopjafa avatást követoen, a Muvelodési Házban
ünnepi eloadást adtak elo az iskolások, mely nagyon színvonalasra sikerüIt.
A Tájházon tetofedés történt, három sor cserepet raktak fel a csúcshoz, megakadályozva a beázást.
Riasztó és áram lett beszerelve, és a nyílászárók is cserélve lettek
A polgárorségmár muködik, a vezetovel november9-én este 19 órakor egy megbeszélést hívunk össze,
ahol elmondhatjamindenkiaz észrevételeit,véleményét.
Az Ökovíz-hezkerül át a vízközmüvünk,így Kun Zsolttal a szerzodést fel kell mondani. Az Ökovíz-tol
már voltakkint felmérnia területet.
A Fo út 80. szám elotti buszvárótmegrongálták,az oldalán több takarólécet is kirúgtak. Feljelentésttettem
a NagykátaiRendorkapitányságonismeretlenelkövetoellen.

1./ Sportkör beszámolója

Lázók József polgármester: A beszámolót mindenki megkapta. Kéri a testület tagjait, hogy tegyék
meg az ezzel kapcsolatos észrevételeiket, kérdéseiket tegyék fel Bárány István sportkör vezetonek.

Hangyás István alpolgármester: Tavaly be lett adva egy Leader-pályázat,amit úgy tud, hogy a
költségvetés miatt nem lett elfogadva. Arra kíváncsi, hogy mi mennyibe került, nem arra, hogy mennyi
bevétel és kiadás keletkezett. A pályán egész évben ki volt rakva a kapuháló. Szerinte csak meccsen
kellene kirakni, így az idojárás nem tenné tönkre.

Karsai József képviselo: Nem tudja, hogy a Leader miért lett visszadobva, de így egy beszámolót
nem lehet elküldeni, hogy a kiadás 239.000.- Ft-tal több, mint a bevétel. Sajnálja, hogy ilyen kevés
pénzt tudott az önkormányzat adni. A testületnek el kell gondolkodnia azon, hogy a falunak kell-e a
sport. A következo évben olyan összeget kell meghatározni a költségvetésben, amennyit áldozni tud a
sportra az önkormányzat. Ezek után a sportkör eldöntheti, hogy abból az összegbol meg tudja e
valósítani az elképzeléseiket.

Molnár József képviselo: Hanyatlóban van a pándi sport. Szerinte nem csak a pénzhiány miatt.
Szponzort kellene keresni.

Morvai József képviselo: Nincsenek fiatalok, akik kimennének a pályára.

Lázók József polgármester: A pályázat azért lett elutasítva, mert nem megfelelo pénzügyi beszámoló
lett beadva. Másholjól muködik a sport, jó kedvvel csinálják. Nemcsak a sportkörnek, de a többi civil
szervezetnek sem tudtak pénzt adni, mivel az Önkormányzatnak nagyon sok a kintlévosége. Az ovis
focicsapatot nem tudná a Pándi Sportkör foglalkoztatni?
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Bárány István sportkör vezeto: Káván az edzo tagdíjat szed, havi 2000.- Ft, amit nálunk lehetetlen
lenne megvalósítanÍ. Nálunk kevés a gyerek, ezért nincs utánpótlás. Sajnos nincs meg a csapathoz a
létszám. Nem tudja, hogy megvalósítható-e az ovis focicsapat edzése.

Mivel a napirendi ponttal kapcsolatban több kérdés és hozzászólás nem volt, a polgármester
szavazásra teszi fel a Sportkör beszámolóját.

A képviselok 5 igen szavazattal, és I ellenszavazattal az alábbi határozatot hozzák:

65/2012/X.29./ Kt. határozat

Pánd Községi Önkormányzat Képviselo-testülete a Sportkör
2012. évi munkájáról szóló beszámolót elfogadja.

Felelos: jegyzo, sportkör
Határido: folyamatos

2.1 Háziorvos beszámolóia

Lázók József polgármester: A beszámolót mindenki megkapta. Kéri a testület tagjait, hogy
észrevételeit, kérdésüket tegyék fel adoktornonek.

Molnár József: a Baba megszületése után hogy képzeli el a munkába állást?

Lázók József polgármester: Milyen a kapcsolat az új védonovel?

Dr. Szegvári Márta háziorvos: Úgy gondolta, hogy 3 hónapig lesz otthon a babával. A védonovel
nagyonjó a kapcsolat, mindenben segít, és nagyonjól tudnak együtt dolgozni.

Hangyás István alpolgármester: A beszámoló nagyonjó lett, és gratulál a babához.

Lázók József polgármester: 2012. 07.01-tol megváltozott Pánd területi ellátása, és a Kistarcsai
Kórház helyett a Jászberényi kórházhoz tartozunk. Mi a véleménye a doktornonek a két kórházról?

Dr. Szegvári Márta háziorvos: Szerinte a Jászberényi Kórházban nem látják úgy el a betegeket,
ahogy Kistarcsán, és vizsgálatok szempontjából is jobb Kistarcsa. Az önkormányzatnak jogában áll
kérni a területi ellátás módosítását, érdeklodés esetén felvehetik a kapcsolatot a kórházzal.

Lázók József polgármester: Fel fogja venni a kórház vezetojével a kapcsolatot, és tájékoztatást fog
kérni. Köszöni a doktornonek az egész éves munkáját.

Mivel a napirendi ponttal kapcsolatban több kérdés és hozzászólás nem volt, a polgármester
szavazásra teszi fel a háziorvos beszámolóját.

A képviselok 6 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozzák:

66/2012/X.29.1Kt. határozat

Pánd Községi Önkormányzat Képviselo-testülete a
háziorvos 2012. évi munkájáról szóló beszámolót elfogadja.

Felelos: polgármester,háziorvos
Határido: folyamatos
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3.1Buszforduló ielenle!!i állása

Lázók József polgármester: A legutóbbi ülés uián a Lörincz Benjamin tulajdonossal és Karsai József
képviselövei kimentünk a buszfordulóhoz, és megnéztük a területet. Végül két lehetöség maradt fenn.
Az egyik, hogy új buszfordulót építünk, aminek az íve kisebb lenne, de így is meg tudnának fordulni a
buszok, és a tulajdonosnak is megfelelne, így erröl a területröl a lemondana az Önkormányzat javára.
A telekmegosztás és az aszfalt költsége körülbelül 1,5- 2 millió forint. Ezt a költséget a tulajdonossal
megosztva kellene kifizetni. A tulajdonos beleegyezett abba, hogy induljon el a kisajátítás, hogy
kiderüljön, mennyi összegröl lenne szó. Vonnák Géza földmérövei felvettem a kapcsolatot, aki
megállapította a terület jelenlegi árát, 230.000.- Ft-os tételröl van szó, ami a mostani állapotot tükrözi.
A kisajátítás során ennyit kellene fizetni kártalanításként a tulajdonosnak.

Lorincz Benjamin tulajdonos: Az új buszfordulónak 8 méteres belsö ívnek és 14 méteres külsö ívnek
kell lennie. Ez egy szabályos körforgalom méretei. Hajlandó átadni a területet, de nincs ellene a
kisajátításnak sem.

Lázók József polgármester: Semmiféleképp nem szeretne pénzt kiadni olyan terüIetért, aminek az
Önkormányzat kellene, hogy tulajdonosa legyen. Még mindig a kisajátítást látja a legjobb
megoldásnak, mert az Önkormányzat nem rendelkezik annyi pénzel, ami az új buszforduló
megépítéséhez szükséges. Javasolja, hogy a tulajdonos építse meg saját költségén, 10 évvel ezelötti
képviselöi kijelentése alapján a buszfordulót, és adja át a tulajdoni jogot az Önkormányzatnak. Így
mindenkijól jár.

Lorincz Benjamin tulajdonos: Nem tudja betartani a korábbi ígéretét, mivel már nem azok a
feltételek vannak, mint 10 éve. Ha I millió forintból meg lehetne építeni, akkor megcsinálná, de most
már ezzel az összeggel nem lehet megépíteni. Két napon belül választ ad, hogy önköltségen megépíti-e
az új buszfordulót. Ha nemleges a válasz, akkor el lehet indítani ellene a kisajátítást.

Mivel a napirendi ponttal kapcsolatban több kérdés és hozzászólás nem volt, a polgármester
szavazásra teszi fel a buszfordulóval kapcsolatos döntést.

A képviselök 6 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozzák:

67/2012/X.29.1 Kt. határozat

Pánd Községi Önkormányzat Képviselö-testülete a buszfordulóval
kapcsolatban az alábbi döntést hozza: Ha a tulajdonos, Lörincz Benjamin
2214. Pánd, Arany János u. 7IB. szám alatti lakos részéröl,a testületi ülésen
elhangzott szóbeli nyilatkozata alapján, nevezett 2012. október 3 1.
napjával bezárólag a tulajdonlással kapcsolatos, az Önkormányzatra nézve
pozitív nyilatkozatot nem tesz,

-Amely szerint tulajdonos ajelenlegi buszforduló területén, de attól
kisebb fordulóívhez elegendö területet átad az Önkormányzat
tulajdonába, amekkora megfelel ajelenleg érvényben lévö, erre
vonatkozójogszabályi feltételeknek egy busz köríven való
megfordulásához és az új körív aszfaltburkolatát saját költségen
elkészíti.

Az Önkormányzatot kizárólag a terület megosztásával és átíratásával
kapcsolatos költségek terhelik, építési költség nem terheli. -

ez esetben az Önkormányzat a kisajátítási eljárást megindítja.

Meghatalmazzák a polgármestert az ezzel kapcsolatos feladatok
elvégzésével.

Felelos: polgármester
Határido: folyamatos
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4.1 Pándi Ifiú Nemzedékért Közalapítvány

Lázók József polgármester: A közalapítványban idén elnökségi és titkári váltás történt. A jelenlegi
elnöknek és titkárnak a könyveléssei vannak problémái. Elmondásuk szerint folyamatosan falakba
ütköznek, és jogaikat nem tudják érvényesíteni sehol. Ezért arra az elhatározásra jutottak, hogy az
elmúlt héten lemondtak a tisztségüktol.
Van-e valakinek javaslata az új elnököt és titkárt illetoen? Ha nincs, akkor mi legyen a sorsa a
közalapítványnak? Kéri a testület tagjait, hogy mondják el észrevételeiket, ötleteiket.

Major Pálné jegyzo: két lehetoség áll fenn. Az egyik, hogy a következo ülésig mindenki gondolkodik
az új elnök és titkár személyében, vagy elgondolkodik azon, hogy van-e léijogosultsága a
továbbiakban.

Karsai József képviselo: Rendbe kell tenni a könyvelést, és folytatni a tevékenységét.

Lázók József polgármester: A könyveléssei már két éve problémák vannak. Az elso lépés, hogy
keresnek egy könyvelot, és rendbe rakják a könyvelést, ezután lehet csak gondolkodni a két
lehetoségen. Miután rendbe van téve, akár folytatni is lehet a közalapítványi tevékenységet, ha van
jelentkezo a két megüresedett posztra. Kérdezi Deményné Gál Nórát, hogy ha a könyvelést rendbe
tették, akkor folytatná-e az elnökséget?

Deményné Gál Nóra elnök: Ha meg lenne csinálva a könyvelés, akkor sem vállalná tovább az
elnökséget.

Mivel a napirendi ponttal kapcsolatban több kérdés és hozzászólás nem volt, a polgármester
szavazásra teszi fel az Alapítvány tagságárÓIvalÓlemondásokat.

A képviselÖk 6 igen szavazattal, ellenszavazat nélkÜl az alábbi hatÚrozatot hozzák:

68/2012/X.29.1 Kt. határozat

Pánd Községi Önkormányzat Képviselo-testülete a
Pándi Ifjú Nemzedékért Közalapítvány elnökének, Deményné Gál Nóra
2214. Pánd, DeákF.u.22. szám és titkárának, Némethné Lorincz Erzsébet
2214. Pánd, Sugár u.19. szám alatti lakosoknak a kuratóriumi tisztségrol
való lemondását nem fogadja el.

Felelos: polgármester.
Határido: azonnal

5.1 A helyi állattartás szabályairól

Lázók József polgármester: A rendeletet mindenki megkapta. Elmondja, hogy az önkormányzati
rendeletek elokészítésében való társadalmi részvétel szabályainak megfeleloen a rendelet tervezete
megjelent a község honlapján és az önkormányzati hirdeto-táblán kifliggesztésre került. A rendelettel
kapcsolatban lakossági észrevétel nem érkezett.
Kéri a testület tagjait, hogy észrevételeit kérdésüket tegyék fel.

Mivel a napirendi ponttal kapcsolatban kérdés és hozzászólás nem volt, a polgármester szavazásra
teszi fel a helyi állattartás szabályairól szóló rendelet elfogadását.

A képviselok 6 igen szavazattal, tartózkodás nélkül megalkotják a 13/2012.(X.29.) sz. Kt.rendeletet,
amely a Helyi állattartás szabályairól szól.
A képviselo-testület új rendeletet alkotott A rendelet a jegyzokönyv mellékletét képezi.
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6.1Pánd. Hunvadi János u. 10. - in!!atlan rendezés

Lázók József polgármester: A Hunyadi János utca 10. szám alatti ingatlant a család az 1970-es
években kapta a TanácstóI, amelyre önerobol ráépítettek. Az ingatlan tulajdonjoga a mai napig nem
rendezett. Ha az önkormányzat az ingatlan tulajdonosának ismeri el Fábus Tibort és feleségét s
nyilatkozik, hogy az ingatlant több mint 15 éve birtokolják és mint ráépítok így a tulajdonjogot
megszerezték, akkor lehetoség nyílik a tulajdonjog rendezésére.
Kéri a testület tagjait, hogy észrevételeit kérdésüket tegyék fel.

Mivel a napirendi ponttal kapcsolatban kérdés és hozzászólás nem volt, a polgármester szavazásra
teszi fel Pánd, Hunyadi János u. 10.- ingatlan rendezést.

A képviselok 6 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozzák:

69/2012/X.29.1 Kt. határozat

Pánd Községi Önkormányzat Képviselo-testülete az önkormányzat
tulajdonát képezo Pánd 348. hrsz. alatt nyilvántartott, kivett beépítetlen
terület megnevezésu, 1798 m2 területnagyságú belterületi ingatlan
tulajdonosának ismeri el Fábus Tiborné születési neve :Czira Ottilia Eszter
(Pánd, 1944.02.10.anyja neve: Kenéz Eszter) és Fábus Tibor (Pánd,
1950.03.09. anyja neve: Szabó Eszter) 2214. Pánd, Hunyadi János u. 15.
szám alatti lakosokat.

A tulajdonos elismeri, hogya Ráépítok a Pánd 348. hrsz-ú ingatlant több
mint 15 éve háborítatlanul birtokolják, s azon kizárólag saját vagyonukból
családi házat építettek.
A Tulajdonos elismeri, hogya Ráépítok a Ptk. 137. § (2) bekezdése alapján
az ingatlan tulajdonjogát megszerezték.

Megbízzák a polgármestert a tulajdonjogot rendezo okirat aláírásával.

Felelos: polgármester
Határido: 2013.március 31.

7. / Gvermekétkeztetés

Lázók József polgármester: Csiló és Társa Kft 8%-al emelte meg árait. Sikerült megegyezni velük,
hogy esetünkben csak november I-étol vezesse be az emelést. Kéri a testület tagjait és az intézmények
vezetoit, hogy tegyék meg az ezzel kapcsolatos észrevételeiket.

Pap Jánosné vezeto óvóno: Szükséges neki az áremelés, de az étel minosége akkor legyen
megfelelobb a gyermekeknek. Vannak esetek, mikor nem gyermekétkeztetésre alkalmas ételt kapunk.
Hetente körülbelül háromszor olyan az étel, ami hagy maga után kívánni valót.

Mocsári Csilla iskolaigazgató: Ugyan az a helyzet az iskolában is. A minoség megkérdojelezheto. Az
iskolában hetente legalább kettoször nem megfelelo az étel minosége.

Karsai József képviselo: az Önkormányzatnak ezzel növekedni fog a kiadás. Eddig sem volt kevés
összeg, de így még nehezebb lesz kifizetnie az önkormányzatnak. A nem rendszeres támogatásban
részesülo gyerekek étkezési költségei is nonek. Az lenne a jó, ha tudnánk a támogatásban nem
részesülo gyermekek részére is segítséget nyújtani.

Mivel a napirendi ponttal kapcsolatban több kérdés és hozzászólás nem volt, a polgármester
szavazásra teszi fel a gyermekétkeztetést.
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A képviselok 5 igen szavazattal és I ellenszavazattal az alábbi határozatot hozzák:

70/2012/X.29.1Kt. határozat

Pánd Községi Önkormányzat Képviselo-testülete megbízza a
Polgármestert az önkormányzat intézményei részére az
étkeztetési szolgáltatási szerzodés aláírásával a
Csiló és Társa KFT. vel.

Felelos: polgármester
Határido: azonnal

8.1 Általános Iskola muködtetése 2013. 1. 1.

Lázók József polgármester: Az írásos anyagot mindenki megkapta, kéri a testület tagjait, hogy
észrevételeit, kérdésüket tegyék fel.

Karsai József képviselo: Nem igazán tudjuk, még ha számok is vannak, hogy mit fogadunk el.

Lázók József polgármester: A Nemzeti köznevelésrol szóló 2011. évi CXC. Tv. (továbbiakban Nkt)
74. § (5) bekezdésében foglaltak alapján a 3000 fot meg nem haladó lakosságszámú települési
önkormányzat vállalhatja az illetékességi területén fennálló köznevelési intézmény muködtetését.
Az Nkt. 97. § (24)a) pontja alapján 2012. október 30-ig van lehetoség dönteni arról, hogy át kívánják e
vállalni az Államtól a muködtetést vagy sem.
A jelenlegi pénzügyi helyzetünkben plusz, úgymond önként vállalt kiadást nem biztos, hogy
tudunk finanszírozni.
Mivel a napirendi ponttal kapcsolatban kérdés és hozzászólás nem volt, a polgármester szavazásra
teszi fel az Általános Iskola muködtetését 2013. I. 1.-tol.

A képviselok 5 igen szavazattal és 1 tartózkodással az alábbi határozatot hozzák:

7112012/X.29.1Kt. határozat

Pánd Községi Önkormányzat Képviselo-testülete a Nemzeti köznevelésrol
szóló 2011. évi CXc. Tv. 74. § (5) bekezdésében foglaltak alapján mint
3000 fot meg nem haladó lakosságszámú települési önkormányzat 2013.
január 1.napjától nem vállalja át az illetékességi területén fennálló
köznevelési intézmény -Pánd Általános Iskola 2214. Pánd, Fo út 17.-
muködtetését az Államtól.

Felelos: polgármester
Határido: azonnal

9. Közsé2i Könvvtár. Közsé2i Óvoda ener2etikai pálvázat

Lázók József polgármester: A pályázat 85%-os intenzitású, de ki lehet hozni O%-osönrészre is. Két
pályázatíróval állok párhuzamosan kapcsolatban, mindketten látnak esélyt a pályázat elnyerésére.
November elején nyílik meg a pályázat. Kéri a testület tagjait, hogy észrevételeit, kérdésüket tegyék
fel.

Mivel a napirendi ponttal kapcsolatban kérdés és hozzászólás nem volt, a polgármester szavazásra
teszi fel a Községi Könyvtár, Községi Óvoda energetikai pályázatát.
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72/2012/X.29.1Kt. határozat

Pánd Községi Önkormányzat Képviselo-testülete az Új Széchenyi Terv
keretében várhatóan 2012-ben vagy 2013-ban meghirdetésre kerülo, Pánd
Községi Könyvtár (2214. Pánd, Szilassy u. 3.) és Pánd Községi Óvoda
(2214. Pánd, Arany J.u.7/a.) intézmények felújításánál szóbajöheto KEOP
épületenergetikai támogatási programokra való pályázati anyag
összeáll ításához hozzájárul.

A pályázat megírásával pályázatírót bíznak meg.
Megbízzák a polgármestert az ezzel kapcsolatos feladatok ellátásával.

Felelos: polgármester
Határido: azonnal

10. Falumegújítás pályázatok

LázÚk .JÚzsef polgármester: A Leader pályázatok keretén belül Falumegújításra lehetÖség van
pályázat benyÚjtására. AbenyÚjtási határidÖ november 15. A fontossági sorrendet és az eddig nem
megvalÓsítottelképzeléset figyelembe véve egy célteriileten belül. egy pályázatban be lehetne adni az
Egészségház parkolÓt,a RavatalozÓfelÚjítástés a T4jház felÚjítást.

Karsai .JÚzsef liépviseW: Talán nagyobb esély lenne a pályázatnál, ha csak egy lenne beadva.

LázÚk ,József polgármester: Olyan a pályázati kiírás. hogy tÖbb feladat valÓsíthatÓ meg egys70rrc.

Mivel a napirendi ponttal kapcsolatban több kérdés és hozzászólás nem volt, a polgármester
szavazásra teszi fel a falumegújítás pályázatokat.

A képviselok 5 igen szavazattal és 1 tartózkodással az alábbi határozatot hozzák:

73/2012/X.29.1 Kt. határozat

Pánd Községi Önkormányzat Képviselo-testülete az Európai
Vidékfejlesztési Alapból Falumegújításra és fejlesztésre igénybe veheto
támogatás címen a HAJT-A Csapat Egyesület LEADER Helyi
Akciócsoport közremuködésével a tulajdonát képezo Pánd hrsz.162/1
számon található Egészségügyi Központhoz (2214. Pánd, Szilassy u. 1.)
parkoló építéséhez pályázat benyújtásáról dönt.
A pályázat megírásával pályázatírót bíznak meg.

Megbízzák a polgármestert a pályázat beadásával szükséges feladatok
elvégzésével.

Felelos: polgármester
Határido: november 15.

A képviselok 5 igen szavazattal és l tartózkodással az alábbi határozatot hozzák:

74/2012/X.29.1 Kt. határozat

Pánd Községi Önkormányzat Képviselo-testülete az Európai
Vidékfejlesztési Alapból Falumegújításra és fejlesztésre igénybe veheto
támogatás címen a HAJT-A Csapat Egyesület LEADER Helyi
Akciócsoport közremuködésével a tulajdonát képezo Pánd hrsz.02112
számon található Temeto Ravatalozó felújításához pályázat benyújtásáról
dönt.

A pályázat megírásával pályázatírót bíznak meg.

9

--- --



Megbízzák a polgármestert a pályázat beadásával szükséges feladatok
elvégzésével.

Felelos: polgármester
Határido: november 15.

A képviselok 5 igen szavazattal és 1 tartózkodással az alábbi határozatot hozzák:

75/2012/X.29.1Kt. határozat

Pánd Községi Önkormányzat Képviselo-testülete az Európai
Vidékfejlesztési Alapból Falumegújításra és fejlesztésre igénybe veheto
támogatás címen a HAJT-A Csapat Egyesület LEADER Helyi
Akciócsoport közremuködésével a tulajdonát képezo Pánd hrsz.494/1
számon található Tájház (2214. Pánd, Fo út 34.) felújításához
pályázat benyújtásáról dönt.
A pályázat megírásával pályázatírót bíznak meg.

Megbízzák a polgármeste rt a pályázat beadásával szükséges feladatok
elvégzésével.

Felelos: polgármester
Határido: november IS.

11. Egyebek

1.
Lázók József polgármester: Mocsári Csilla iskolaigazgató azzal a kéréssel fordult a testülethez, hogy
az Arany János u. I/b. szám alatti szolgálati lakás fürdoszobáját felújíthassa. A fürdoszoba valóban a
kornak nem megfelelo állapotú, ezért jogosnak tartja a felújítását. Mielott beköltözött, próbáltuk
rendbe hozni az épületet, a konyhai csapot sikerült kicserélni, és a fürdoszobában a csapok tömítése is
cserélve lett. Kérdezi az igazgatónot, hogy körülbelül mennyi összeget szán a felújításra.?

Mocsári Csilla iskolaigazgató: Azért kérte a testület jóváhagyását, mert szeretné a teljes fürdoszobát
felújítani. Idoközben kiderült, hogy a bojlert is cserélni kell, mert elkezdett csöpögni. Kéri a testület
beleegyezését. A felújítás szerinte 300.000Ft.-bóljönne ki.

Lázók József polgármester: A kérés helyénvaló, javasolja a testületnek, hogy lakbérbeszámítással
segítsék a felújítást, mivel ez az épület értékét is növeli. Javasolja, hogy a felújítás végeztével, mikor
mát tudják a pontos összeget, a számlák leadása után, azt a lakbérbe be lehessen számítani.

A polgármester szavazásra teszi fel az Arany J.u.l/b. szám alatti szolgálati lakás felújításának lakbérbe
való beszámítását.

A képviselok 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozzák:

76/2012/X.29.1 Kt. határozat

Pánd Községi Önkormányzat Képviselo-testülete hozzájárul Mocsári
Csilla iskolaigazgató Pánd, Arany J.u.l/b. szám alatti ingatlan bérlojének a
fürdoszoba teljes felújításához hozzájárul
A felújítás befejezése után a bérlo által benyújtott számlák alapján kb.
300.000.-Ft költség lakbérbe beszámításra kerül.

Felelos:jegyzo
Határido: folyamatos
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2.Lázók József polgármester: Sok munkanélkülinekjár le ebben az idoszakban az FHT. A 30 napot,
amit kötelezoen igazolniuk kell, nem tudják bemutatni, így 3 hónapra meg kell nekik szuntetni a
támogatást. Mivel sokan jöttek be valamilyen lehetoséget kérni, hogy továbbra is kaphassák a
támogatást, utánanézünk, és lehetoség van az Önkormányzatnál 30 nap önkéntes munkára, amivel
igazolva van a napjuk.

3.
Lázók József polgármester: A hideg beköszöntéveI a Muvelodési Házban nagyon magas a futés
számla. Ez köszönheto a régi nyílászáróknak és annak, hogy tornaórán az ajtókat nem csukják be a
nagyteremnél, így a meleg kijut a folyosóra. A Nagyterem futése 16 fokra lett beállítva. Felhívta a
figyelmét az ott dolgozóknak, hogy próbáljanak odafigyelni az ilyen esetekre.

4.
Lázók József polgármester: A minap kaptam egy e-maiItGáspárGergelytol.amiben az állt, lemond
a helyi újság szerkesztésérol. A munkája miatt Pestre költözik és két munkahely mellett nincs ideje
már ezzel is foglalkozni.
Kéri a testület tagjait, gondolkodjanak azon, kit lehetne megbízni a szerkesztéssel a továbbiakban.

Mivel a napirendi pontokkal kapcsolatban kérdés és hozzászólás nem volt, a polgármester megköszöni
a részvételt, és az ülést bezárja.

Kmf
\

M~j~~. e
Jegy "

~~
polgármester
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